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                                                  PROTOKÓŁ  Nr 5/2024 

z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu wspólnie z  

Komisją Budżetu i Planowania Gospodarczego  

 w dniu 12 września 2024r. kontynuowana w dniu 16 września 2024r. 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk o 

godz. 14:30, na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia, powitała 

zebranych i zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 27.08.2024r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych na terenie Powiatu Tomaszowskiego. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu tomaszowskiego na rok 2024. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 



 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 27.08.2024r. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych na terenie Powiatu Tomaszowskiego. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poprosiła naczelnika 

Wydziału Oświaty o zreferowanie powyższej uchwały. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy - celem podjęcia niniejszej uchwały przede 

wszystkim jest aktualizacja wykazu szkół funkcjonujących na terenie powiatu 

tomaszowskiego w związku z uchwałą podjętą dnia 5 sierpnia przez Radę Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie utworzenia branżowej szkoły z drugiego stopnia nr 3 w 

Tomaszowie Mazowieckim i włączenia jej w skład zespołu szkół ponadpodstawowe nr 3 

imienia Jana Pawła II w Tomaszowie Mazowieckim.                                                           

Zgodnie z art.39 ust.7 ustawy Prawo Oświatowe do włącznej kompetencji Rady Powiatu 

należy ustalenie planu sieci szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych z 

uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

powiatu prowadzonych przez inne organy prowadzące, tak żeby umożliwić dzieciom i 

młodzieży zamieszkującym na obszarze powiatu realizację odpowiednio obowiązku 

szkolnego i obowiązku nauki. W związku z tym było konieczne zaktualizowanie i 

dotychczasowej uchwały, która mówiła o sieci szkół. Ustalenie planu sieci szkół następuje po 

uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty. Łódzki kurator oświaty pismem z dnia 5 

września, zaopiniował plan sieci szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie 

Powiatu Tomaszowskiego, który będzie obowiązywał zgodnie z uchwałą z projektem 

uchwały od dnia 1 września 2024. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu tomaszowskiego na rok 2024. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego i Budżetu Małgorzata Synowiec – zmiany 

przedstawione Państwu w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu dotyczą 

po stronie dochodów bieżących.                                                                                             

Przemieszcza się dochody w zarządzie dróg powiatowych w związku ze zmianą sposobu 

ujmowania w klasyfikacji budżetowej dochodów związanych z opłatami za zajęcie pasa 



drogowego. W zarządzie dróg powiatowych zwiększa się dochody o kwotę 16 445 i tą kwotę 

przeznacza się po stronie wydatków na zakup materiałów do zimowego utrzymania dróg. 

Wprowadza się środki z funduszu pracy w wysokości 48 787,20 na dofinansowanie tak 

zwanych dodatków motywacyjnych dla rodzin zastępców zawodowych prowadzących 

rodzinne domy dziecka. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę 207 tysięcy w związku z 

wyższymi wpływami z odpłatności za pobyt pensjonariuszy DPS nr 1. Środki te przeznacza 

się na malowanie pomieszczeń wraz z korytarzem, remont łazienki, a także na wydatki 

majątkowe, modernizację pomieszczenia kuchennego w DPS nr 1 przy ulicy Polnej i 

wykonanie drogi pożarowej o utwardzonej nawierzchni przy ulicy Farbiarskiej. Zwiększono 

także dochody i wydatki SOSW, po stronie dochodu wypracowane dochody przeznaczamy na 

wydatki na wyżywienie, zakup środków żywności w celu zapewnienia posiłku uczniom 

SOSW. Przemieszcza się także dochody bieżące w kwocie 881 złotych, które dotyczą 

środków z funduszu pomocy związanych z realizacją zadań na rzecz obywateli Ukrainy przez 

Zespół do spraw orzekania o niepełnosprawności. Po stronie wydatków bieżących dokonano 

przemieszczenia w ZSP nr 1 w celu zabezpieczenia środków na wkład własny na zakup 

mundurów dla uczniów. Zmniejszono rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe o kwotę 30 

tysięcy i za tą kwotę będzie kupiony dron z kamerą termowizyjną na wyposażenie 

powiatowego magazynu przeciwpowodziowego.                                                                              

Po stronie wydatków majątkowych zwiększamy o kwotę 38 831 złotych w zadaniu 

wykonanie izolacji ścian piwnic internatu w SOSW w Tomaszowie Mazowieckim. Jest to 

konieczność zabezpieczenia środków do wysokości oferty złożonych w wstępowaniu o 

zamówienie publiczne. Zwiększa się także wydatki majątkowe o kwotę 50 tysięcy na 

utworzenie systemu wyświetlenia informacji oraz modernizacji systemu oświetlenia i 

ogłoszenia komunikatów w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Tomaszowie Mazowieckim. Przemieszcza się kwotę 300 tysięcy, która dotyczy zadania 

dotacja celowa dla gminy Tomasza Mazowiecki na zadanie przebudowań 

niezmodernizowanych dwóch odcinków Drogi Powiatowej o numerze 4328 E Tomaszów 

Mazowiecki - Radonia. Jest to dostosowanie do zmiany klasyfikacji budżetowej wydatków 

ponoszonych ze środków rządowego Funduszu Polskiego. 

Radny Marek Kubiak – zapytał o 50 tysięcy na Państwową Straż Pożarną, na czym polega ten 

system? 

Starosta Mariusz Węgrzynowski – na sesji będzie obecny komendant Straży Pożarnej i 

wszystko ze szczegółami wytłumaczy. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – zapytała o 

zabezpieczenie pomieszczeń w poziomie minus jeden w SOSW. Czy to nie podlega 

reklamacji w stosunku do wykonawców? 

Starosta Mariusz Węgrzynowski– to jest zadanie, które było przewidziane w budżecie. 

Dlatego musimy przekazać brakującą kwotę do rozstrzygnięcia przetargu, po to aby zadanie 

weszło w życie i jeszcze w tym roku zostało ocieplone. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – czyli będzie zewnętrzna 

izolacja. 

Starosta Mariusz Węgrzynowski– tak, to czego brakuje a nie było tego wcześniej. 

 



Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Finansowo-Księgowego i Budżetu Małgorzata Synowiec – zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej polegały włącznie na dostosowaniu kwot do zmiany 

przeciw. Nie ruszamy przedsięwzięć tylko dostosowujemy kwoty.                                                                                    

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radna Alicja Zwolak-Plichta – zadała pytanie dotyczące e-dziennika, którego używają 

rodzice i uczniowie w szkołach średnich.                                                                             

Uczniowie pytają czy rzeczywiście będą musieli płacić za tą aplikację od listopada? Jakie jest 

nasze stanowisko w tej sprawie? 

Naczelnik Wydziału Oświaty Łukasz Cerazy - wysłaliśmy w podstawie zapytania do WK o 

przyczynę tego. Jest tak, że jeśli chodzi o aplikację mobilną na smartfony, to ma być ona 

płatna. Natomiast jeśli chodzi o dostęp na komputerze, to ma być on całkowicie bezpłatny. 

Taką na ten moment mamy w wiedzę.  

Radna Alicja Zwolak-Plichta - trzeba będzie zapłacić za aplikację w telefonie. Uczniowie 

korzystają przede wszystkim z telefonów i to jest ich zmartwienie, że nie będą mieli dostępu 

nawet do ocen w telefonie. 

Radna Martyna Wojciechowska - dostęp do ocen będzie tylko z platformy internetowej. 

Radna Alicja Zwolak-Plichta – uczeń z Tomaszowa napisał własną aplikację, którą chce 

darmowo udostępnić ale Vulkan nie wyraża zgody. To jest aplikacja, którą on chętnie 

udostępni wszystkim uczniom w Tomaszowie i rodzicom za darmo. Powiązana jest z 



Vulkanem, bo nie ma dostępu do innego dziennika,  ma takie same parametry, tak samo 

ułatwia pracę i jest to dostępna w telefonie. Ten chłopak zwrócił się z prośbą o to, żebyśmy o 

tym porozmawiali. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poprosiła naczelnika 

Wydziału Oświaty o przygotowanie na 16 września jak najwięcej wiadomości dotyczących   

e-dziennika. 

Radny Włodzimierz Justyna – zgłosił wniosek z prośbą o przerwę w obradach Komisji 

Edukacji, żeby móc dołączyć i uczestniczyć w wyjeździe na drogi powiatowe wraz z Komisją 

Bezpieczeństwa w dniu 16 września o godzinie 14:00. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy wniosek.                                                                                                                

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała wniosek. 

W dniu 16 września  Komisja Edukacji, Kultury i Sportu kontynuowała swoje posiedzenie 

wyjazdowe na drogach powiatowych w gminie Będków wraz z Komisją Bezpieczeństwa. 

 

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i 

Sportu Wacława Bąk zamknęła posiedzenie komisji.  

 

 

Protokołowała                                             Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                                    

 

Katarzyna Kosylak                                                               Wacława Bąk                                        

                                                           

 


